
 
 
 

 
 

AJUNTAMENT DE PUIGPUNYENT             
 
 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA CELEBRADA PEL PLE DE LA 
CORPORACIÓ MUNICIPAL REUNIDA EN PRIMERA CONVOCATÒRIA DIA 
TRETZE DE SETEMBRE DE DOS MIL ONZE. 
 
Núm. de la Sessió:  
Dia: 13 de setembrede 2011. 
Hora: 20 hores i 30 minuts a 21 hores i 05 minuts. 
Lloc: Sala de Plens de l’Ajuntament de Puigpunyent. 
Hi assisteixen: 
Sr. Gabriel Ferrà Martorell 
Sra. Margalida Morell Martorell 
Sra. Maria Lluïsa Pla Isern 
Sr. Antoni Marí Enseñat 
Sra. Isabel Roman Martin 
Sra. Caterina Verger  
Sr. José Frias Cano 
La Secretària Interventora, Cristina Pou Bosch. 
 
Han excusat la seva assistència els regidors Sr. Antonio Deudero Mayans i la Sra. 
Maria Teresa Pons Picó 
 
ORDRE DEL DIA: 
 
1r) APROVACIÓ DE LA SOL·LICITUD DE FINANÇAMENT MITJANÇANT 
PRÉSTEC ICO. 
 
 
DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
 
1r) APROVACIÓ DE LA SOL·LICITUD DE FINANÇAMENT MITJANÇANT 
PRÉSTEC ICO. 
 
El Sr. Batle comunica als assistents que el motiu de la convocatòria és aprovar la 
sol·licitud d’un préstec dins la línia ICO destinada a entitats locals per a 2011, i per 
això proposa la seva aprovació i manifesta que la finalitat d’aquesta línia és 
permetre a les entitats locals la cancel·lació de deutes pendents de pagament amb 
empreses i autònoms  i les obligacions  de pagament han d’estar certificades i 
correspondre a subministraments, obres o serveis entregats amb anterioritat a dia 
30 d’abril de 2011. 
 
La quantitat màxima que es pot sol·licitar és el 25% de la participació de l’entitat 
locals en els tributs de l’estat, que, segons l’Institut de Crèdit Oficial, ascendeix a la 
quantitat de 56.895,18 euros, si bé, les factures que s’inclouen ascendeixen a la 
quantitat de 56.839,08€. 
 
 
El termini d’amortització és de 3 anys, amb amortització anuals constants i el tipus 
d’interès serà fix, amb un màxim del 6’50 %, sense aplicació de cap tipus de 
comissió. En el cas que l’entitat decideixi amortitzar anticipadament, no hi ha cap 
tipus de penalització. 
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Un cop concedit el préstec l’ICO l’abonarà a l’entitat de crèdit i aquesta als 
proveïdors. 
 
A continuació el Sr. Batle exposa que aquest ajuntament compleix els requisits 
exigits a la convocatòria, ja que té la liquidació de l’exercici 2010 aprovat, l’estalvi 
net és positiu i el capital viu no és superior al 75 % dels ingressos corrents liquidats 
en l’exercici anterior. 
 
L’amortització del préstec es realitzaria en un termini de tres anys i les quotes, 
segons simulació i en el cas que l’interès sigui del 6’5% serien les següents: 
 
1er any: 22.663,25 euros 
2n any: 21.430,52 euros 
3r any: 20.197,79 euros 
 
Les factures que s’inclouran dins la línia ICO són les que es relacionen en el 
document adjunt i els criteris adoptats per establir l’ordre de prelació són els 
establerts a l’article 5.2 del Reial decret llei 8/2011, de 1 de juliol, de conformitat 
amb l’informe de Tresoreria de data 8 de setembre de 2011. 
 
Atès l’informe favorable de la Secretària Interventora de data 8 de setembre de 
2011. 
 
Es proposa al Ple de la Corporació que adopti el següent ACORD: 
 
PRIMER.- Aprovar la sol·licitud del préstec ICO de conformitat amb la proposta 
abans esmentada per import de 56.839,08€ i de conformitat amb la relació de 
factures adjunta. 
 
SEGON.- Dur a terme els tràmits pertinents per tal de sol·licitar a l’Institut de 
Crèdit Oficial el crèdit esmentat. 
 
En el debat posterior es produeixen les següents intervencions: 
 
El regidor Sr. Toni Marí explica el seu vot manifestant que no es just que les 
empreses hagin de suportar el pes dels problemes econòmics que la societat actual 
pateix i que per part de l’Ajuntament s’han de posar tots els medis per facilitar el 
cobrament de els empreses. 
 
El regidor Sr. Jose Frias contesta que s’han d’analitzar detingudament les prioritats 
dels pagaments i que n’hi ha alguns casos, com per exemple el pagament del 
lloguer de les composteres o la inauguració de l’escola que s’haurien d’estudiar la 
prioritat o la necessitat de la contractació de les despeses. 
 
El Sr. Batle contesta que l’Ajuntament té la responsabilitat de pagar uns serveis i 
unes tasques que s’han fet per part d’unes empreses i que no és el moment de 
discutir si eren necessàries o no. 
 
Sotmesa la proposta a votació és aprovada per sis vots a favor (3 regidors del 
partit independent i 3 del partit socialista) i una abstenció del regidor del partit 
popular. 
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I no havent més assumptes a tractar, el Sr. Batle aixeca la sessió quan són les 
21:05 hores i s’estén la present acta, que autoritza i signa amb mi la Secretària 
Interventora de la Corporació Municipal, la qual cosa certifico. 
 
 
 
El Batle                                La SecretàriaInterventora, 
 
 
 
Gabriel Ferrà Martorell                                                     Cristina Pou Bosch 
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